



INTERNATIONAL FASHION GATEWAY

15th - 17th June
2026

Rosh Rayhaan by Rotana
Riyadh-KSA



[REGISTER NOW](#)



+966 55 029 7817



www.ifg-ksa.com

Maximize Your Impact at IFG 2026. We Provide the Stage, You Provide the Vision.

The International Fashion Gateway (IFG) 2026 offers an unparalleled all-inclusive package for exhibitors, designed to transform your participation into a career-defining moment. Your 3x3 sqm or 4x4 space is just the beginning.

Your All-Access Pass Includes:

- **Turnkey Display Space:** A fully-prepared 3x3 sqm booth or 4x4 sqm booth, ready for you to showcase your designer dresses to buyers and media.
- **Rampwalk Spotlight:** Feature two or four of your signature designs on the official **IFG runway**, ensuring your work is seen by key industry influencers.
- **Digital Amplification:** Benefit from targeted social media campaigns to drive popularity and engagement directly to your brand.
- **Lasting Legacy:** Secure a featured editorial in the prestigious post-event **IFG magazine**, a permanent record of your collection.
- **Industry Recognition:** Automatic nomination for the exclusive **IFG awards**, putting your brand in contention for high-profile accolades.

This is more than a booth—it's a comprehensive launchpad for your global fashion journey.

2026 (IFG) حق أقصى تأثير لك في منصة الأزياء الدولية نحن نقدم المنصة، وأنت تقدم الرؤية.

تقدم منصة الأزياء الدولية (IFG) 2026 باقة شاملة لا مثيل لها للمعارضين، مُصمَّمة لتحويل مشاركتك إلى لحظة فاصلة في مسيرتك المهنية. مساحتك البالغة 3x3 متر مربع هي مجرد البداية.

- **مساحة عرض جاهزة بالكامل :** كشك مجهز بالكامل بمساحة **3x3 و 4x4** متر مربع، جاهز لعرض فساتينك المصممة للمشتريين ووسائل الإعلام.
- **التركيز على منصة العرض :** قَدِّم تصميمين أو أربعة من توقيعك على منصة عرض الأزياء الرسمية لـ **IFG**، مما يضمن أن يشاهد عمك المؤثرون الرئيسيون في الصناعة.
- **التضخيم الرقمي :** استفد من حملات مخصصة على وسائل التواصل الاجتماعي لتعزيز الشعبية والتفاعل مع علامتك التجارية مباشرة.
- **إرث دائم :** احصل على مقالة مميزة في مجلة **IFG** المرموقة التي تصدر بعد الحدث، كسجل دائم لمجموعتك.
- **اعتراف قطاعي :** ترشيح تلقائي للجوائز الحصرية لـ **IFG**، مما يضع علامتك التجارية في المنافسة على ألقاب مرموقة.

هذا أكثر من مجرد كشك - إنه منصة انطلاق شاملة لرحلتك في عالم الأزياء العالمي.

EXHIBITOR FORM

Contact Information

First Name*

Last Name*

Company Name*

Email Address*

Business Phone*

Business Address*

City*

Country*

Zip or Postal Code*

Company Website*

Company Instagram

About Your Company

Primary business type*

Years in business*

Primary area of interest*

Primary product type*

Average wholesale price point*

Average retail price point*

Target Gender

What retail stores or buyers do you currently work with?*

If you aren't working with any retail stores yet, please write N/A.

Your Preferences

What type of business opportunity are you looking for?*

What is your preferred city to exhibit in?*

Please provide a link to your look books, line sheets, or brand imagery.*

These assets will help our team gain a better understanding of your company's aesthetic.

APPLY NOW

By signing up you agree to our [terms and conditions](#) and [privacy policy](#). By continuing, you agree that Informa may contact you with updates about our related products and services including on behalf of our carefully selected partners.

You can opt out of receiving these messages from Informa at any time by clicking [unsubscribe](#) or [contacting us](#). You can find more information in our [Privacy Policy](#).